
Občni zbor društva
upokojencev Grosuplje

Člani društva upokojencev Grosuplje smo se dne 9. aprila
1988 zbrali na svojem rednem občnem zboru v Družbenem
domu Grosuplje. Dokaj velika dvorana doma je bila spet po
dveh letih, odkar je bil zadnji zbor društva, nabito polna. Kate-
rakoli družbenopolitična organizacija ali društvo na Grosupljem
bi se moralo pošteno potruditi, da bi doseglo tako visoko ude-
ležbo. Zapoznavalce ali nepoznavalce aktivnosti našega druŠtva
je ta vzgled prav gotovo posnemanja vreden, saj društvo dosega
tako aktivnost in udeležbo z lahkoto in brez prepričevanja.

Obračun dela društva za dveletno mandatno obdobje sta po-
dala v vsebinsko zgoščenih poročilih predsednik društva tov.
Franc Lajevec in tajnica društva tov. Anica Pečnik. V tajniškem
poročilu je bila zajeta aktivnost izvršnega odbora dništva na
prvem in na dragem mestu delovanje komisij in sicer: komisije
za šport in rekreacijo, komisije za izlete, komisije za socialno
zdravstvena vprašanja članstva ter komisije za ročna dela in sta-
novanjske komisije. Vse omenjene komisije so bile v teh letih
močno aktivne.

Društvo šteje skoraj 900 članov, od katerih je približno 500
naročnikov na glasilo VZAJEMNOST. Ni moč reči, da je ta
številka velika in zadovoljiva, vendar pa je prizadevanje za pri-
dobivanje članstva in naročnikov na glasilo že obrodilo sadove.

Zlasti sta zanimiva prizadevanja in aktivnost komisije za roč-
na dela. To je potrdila razstava ročnih del pred 8. marcem, kate-
ro je društvo priredilo že četrtič. Dejavnost te komisije pa je raz-
predena tudi navzven — sodelovanje z domom starejših
občanov in pa med osnovnošolsko mladino, kar je še posebej
pomembno.

Do polnega izraza prihaja tudi humanost socialnozdravstvene
komisije. Le-ta ima pregled nad vsemi bolnimi in nad 80 Iet sta-
rimi člani društva, našimi občani — upokojenci. Kompleten te-
ren društva, ki pokriva kar osem krajevnih skupnosti, je zajet s
člani izvršnega odbora. Tako so stari, bolni, nepokretni pa tudi
tisti v bolnicah in domovih za starejše občane deležni najmanj
enkratnega ali po potrebi večkratnega obiska na leto, vsi pa tudi
primernega darila vsaj pred NOVIM LETOM.

Preveč bi zavzeli prostora, če bi hoteli našteti prav vsa naša
družbenopolitična ali društvena udejstvovanja po krajevnih
skupnostih na območju našega društva. Omeniti pa moramo naš
BIFE. Zaradi pridnosti, zavzetosti in poštenosti ljudije vodenje
in poslovanje bifeja na taki stopnji, da je lahko vzgled komurkoli
glede materialno finančnega stanja.

Zaradi že omenjenih dejavnosti in aktivnosti društva je v svo-
jem pozdravnem nagovoru predsednik Občinske zveze društev
upokojencev občine Grosuplje Jaka Perovšek izredno pohvalil
delovanje društva.

Občni zbor je v imenu predsedstva Občinske organizacije
združenja zveze borcev NOV pozdravil član predsedstva tov.
Stane Pečnik. To pa je bila tudi edina družbenopolitična organi-
zacija občine in krajevnih skupnosti, ki se je našemu vabilu
odzvala.

Po neodzivanju na naša vabila v vseh 8 KS kaže, da smo v
očeh neudeleženih predstavnikov DPO Grosuplja zdrsnili za
eno stopnjo nižje. Sprašujemo se, ali smo manj vredna kategorija
občanov?

Toda naše zasluge in naša sedanja prizadevanja so na svojem
mestu, zaradi česar nam ni treba gledati v tla. Vsi živimo na
enem prostoru in vsak po svoje prispevamo, da bi nam bilo le-
pše. Zato aktivnim poziv, pridite med nas, saj enkrat pridete za
nami.

Občni zbor je sprejel tudi dveletni program dela, ki ga je zelo
dobro pripravil stari izvršni odbor. Zbor je tak predložen pro-
gram dela sprejel, novi izvršni odbor oziroma njegov novi
predsednik Franc Lajevec pa je dal zagotovilo, da bo s pomočjo
nas vseh ta program tudi dosledno izvajal.
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